

Ombak Perubahan: Pergerakan Sosial di Malaysia ("Waves of Change: Social Movements in Malaysia")

Pengenalan:

Dokumentari ini bertujuan untuk mengesan aktivisme dan kemunculan pelbagai NGO berasaskan isu pasca-Reformasi pada tahun 1998 di Malaysia. Ini adalah boleh dikatakan salah satu titik permulaan aktivisme sosial banyak di negara ini. Ini akan menjadi pertama seumpamanya dokumentari yang dijalankan oleh sebuah entiti bebas.

Dokumentari yang diarahkan oleh S-ploited (2 individu dari Kuala Lumpur - Seira Sacha Abu Bakar dan Sherrie Razak Dali) yang sepenuh masa peguam dan secara sambilan sebagai pengarah filem.

Dokumentari pertama mereka adalah *No Silver Lining: The Perak Crisis* yang mendokumenkan krisis perlembagaan di negeri Perak pada tahun 2009. Bar-baru ini mereka baru sahaja menyiapkan dokumentari kedua mereka *Death in Dilemma: The Final Curtain*, dokumentari mengenai hukuman mati di Malaysia.

Mereka bekerjasama dengan Wayang LoyarBurok, pengeluaran filem cabang LoyarBurok, bagi pengeluaran filem ini. Mereka sedang dibantu oleh pasukan sukarelawan yang diperoleh daripada kempen dalam LoyarBurok.

Objektif:

Untuk mendokumenkan evolusi pergerakan keadilan sosial di Malaysia sebagai rujukan sejarah sosial, hak kajian politik dan manusia.

Untuk mengkaji dan belajar bagaimana gerakan diaktifkan dan bagaimana seseorang boleh mengekalkan pergerakan.

Untuk memberi inspirasi kepada belia dan menunjukkan bahawa jika mereka mengambil berat tentang isu tertentu, mereka boleh menyertai dan memulakan gerakan mereka sendiri.

Perbandingan dengan negara lain (Indonesia dan Philippines):

Dokumentari ini telah membuat perbandingan ringkas dengan beberapa pergerakan keadilan sosial di Indonesia dan Filipina. Kami telah menemuramah beberapa aktivis di negara masing-masing tentang bagaimana pergerakan keadilan sosial bermula di negara mereka dan pandangan mereka mengenai pergerakan tersebut.

Senarai orang yang ditemuramah di dalam dokumentari ini:

Woon King Chai- UKM4

Nalini Elumalai- Suaram

Hishammuddin Rais – Bekas aktivis pelajar

Fahmi Reza- OccupyDataran

Zakiah Koya-Journalist (Malaysia)

Nany J. Haron- Activist, UndiMsia

Rheinhardt Sirait- Aliansi Masyarakat Adat Nusantara (AMAN), Liga Mahasiswa Nasional untuk Demokrasi (LMND) (Indonesia)

Hilmar Farid- Team Relawan untuk Kemanusiaan, Sejarahwan (Indonesia)

Haziqah Nasirah- Malaysian Centre for Constitutionalism and Human Rights (MCCHR)

Harry Roque- Attorney (Philippines)

Ellen Tordesillas- Journalist (Philippines)

Eric Jude Alvia- The National Citizens' Movement for Free Elections (NAMFREL) (Philippines)

Dammy Magbual- Asian Network for Free Elections (ANFREL) (Philippines)

Disediakan oleh:

The S-Ploited

(Seira Sacha Abu Bakar and Sherrie Razak Dali)